
Protok61 nr XXIV I 2012

Sesji Rady Miejskiej w lomiankach

z dnia 11 kwietnia 2012 roku

Obrady XXIV Sesji Rady Miejskiej w tomiankach rozpocz~~ si~ 0 godz. 17.30 w auli

widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno - Sportowego, przy ul. Staszica 2 w tomiankach.

Obrady prowadzi~ p. Jan Grqdzki- Przewodniczqcy Rady.

W obradach wzi~~o udzia~ 21 radnych.

Przewodniczqcy stwierdzH prawomocnos6 obrad oraz zdolnos6 do podejmowania uchwaf. Lista

obecnosci stanowi za~qcznik nr 1 do protokrnu.

PrzewodniczClCY RM J. GrCldzki przywita~ zgromadzonych, a nast~pnie zapyta~, czy ktos chcia~by

wnies6 uwagi do porzqdku obrad?

Nie by~ouwag do porzqdku obrad, w zWiqzku z czym Przewodniczqcy odczyta~ porzqdek obrad.

I. Otwarcie obrad.

/I. Przyjf?cie protokolu z XXIII sesji Rady Miejskiej.

/II. Podjf?cie uchwal w sprawie:

1) wyrazenia zgody na podwyzszenie kapita~u zak~adowego Sp6~ki "Zak~ad Wodociqg6w

i Kanalizacji w tomiankach" Sp. z 0.0. w latach 2012 - 2015.

IV. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania zadail w okresie mif?dzysesyjnym.

V. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

VI. Zamknif?cie obrad Sesji.

Ad. II.

Przyj~cie protoko~u z XXIII Sesji Rady Miejskiej.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki z~ozy~formalny wniosek 0 przeniesienie przyj~cia protoko~u z XXIII

sesji Rady Miejskiej na nast~pnq sesj~.

W g~osowaniu udzia~wzi~o 21 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 21 g~os6w "za", 0 g~os6w "wstrzymujqcych si~", 0 g~os6w "przeciw".

Ad. III

Podj~cie uchwa~y w sprawie:

1) wyrazenia zgody na oodwyzszenie kaoita~u zak~adowego So6~ki .zak~ad Wodociag6w

i Kanalizacji w tomiankach" So. z 0.0. w latach 2012 - 2015



PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zapytaf czy projekt tej uchwafy byf omawiany przez komisje oraz czy

Komisja Budietowa zaj~a stanowisko w tej sprawie?

ladna z komisji nie omawiafa projektu uchwafy.

Radna E. Sidorzak zfozyfa wniosek formalny 0 zagwarantowanie srodk6w finansowych

w poszczeg61nych latach z innym rozfoieniem tzn. w roku 2012 pozostawic kwot~ 4 mln zf z uwagi na

wykup obligacji oraz spfat~ kredyt6w przy dochodach takich jak mielismy w roku 2011. W 2013 roku

wydatki zwi~kszajq si~ 0 2 mln zf jednoczesnie zmniejsza si~ kwota spfat. Nie b~dzie jui kredytu

w zwiqzku z powyiszym Pani E. Sidorzak zaproponowafa na rok 2013 kwot~ 7 mln zt W roku 2014

zWi~kszajq si~ dochody finansowe do kwoty 90 mln zf, czyli 0 5 mln zf wi~cej nii w roku 2012.

Pozostaje wykup obligacji i spfata kredytu w kwocie 7 mln zt Radna zaproponowafa zagwarantowanie

srodk6w w kwocie 6 mln zt Radna E. Sidorzak wnioskowafa aby na rok 2015 pozostawic kwot~ 3 mln

zt
Do projektu uchwaly glos w dyskusji zabrali: Skarbnik E. Rusak, Przewodniczqcy RM J. Grqdzki,

Radna S. Maksim-W6jcika, Mecenas J. Niescior, Radny W. Berger, Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju

B. Kf6dkiewicz, Prezes ZWiK P. Bohdziewicz, Radna E. Sidorzak, Radny G. Porowski, Radny

K. Wawer, Przedstawicieli firmy GRONTMIJ.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki poddaf pod gfosowanie wniosek zfoiony przez Radnq E. Sidorzak.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 21 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 13 gfos6w "za", 4 gfosy "wstrzymujqcych si~", 4 gfosy "przeciw".

Wniosek radnej E. Sidorzak zostaf przyj~ty.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wzi~o 21 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 19 gfos6w "za", 2 gfosy "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzif, ie uchwafa zostafa podj~ta prawomocnie.

Ad. IV

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania zadan w okresie mi~dzysesyjnym.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zapytaf kto z radnych chciafby zabrac gfos w tym punkcie?

Radny G. Porowski zfoiyf formalny wniosek 0 przeniesienie sprawozdania na kolejnq sesj~ Rady

Miejskiej.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki poddaf pod gfosowanie wniosek zfoZony przez Radnego

G. Porowskiego.

W gfosowaniu udziaf wzi~o 16 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 11 gfos6w "za", 5 gfos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Wniosek radnego G. Porowskiego zostaf przyj~ty.



PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki odczytaf apel w imieniu radnych, kt6ry stanowi zafClcznik nr 2 do

protokofu.

Gtos w tej sprawie zabrali: radny K. Wawer, radna S. Laskowska, radny 1. Krystecki, radny

M. Etienne, radna E. Podolska, PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki postawif formalny wniosek 0 zamkni~cie dyskusji.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 21 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 18 gfos6w "za", 3 gfosy "wstrzymujClcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Wniosek PrzewodniczClcego RM J. GrCldzkiego zostaf przyj~ty.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki poddaf pod gfosowanie przyj~cie apelu jako apel Rady Miejskiej.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 21 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 14 gfos6w "za" , 6 gfos6w "wstrzymujClcych si~", 1 gfos "przeciw".

Apel zostaf przyj~ty.

Burmistrz T. DClbrowski podzi~kowaf radnym za podj~cie uchwafy i poinformowaf, ze musi opuscic

obrady Sesji Rady Miejskiej z uwagi na inne wczesniej zaplanowane spotkanie.

Mieszkaniec D. DClbrowski odczytaf pismo w imieniu mieszkanc6w Osiedla Prochownia, kt6re

stanowi zafClcznik nr 3 do protokoh Pismo zawierafo pytania skierowane do Burmistrza.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki poinformowaf, ze w gazecie tomiankowskiej pojawif si~ artykuf,

w kt6rym Burmistrz tomianek m6wH, ze na wniosek radnych przygotowaf projekt uchwafy

o przystqpieniu osiedla Prochownia do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

PrzewodniczClcy poprosif Burmistrza 0 przedstawienie tego projektu uchwafy.

Zast,pca Burmistrza ds. spotecznych P. Rusiecki odni6sf si~ do kwestii opuszczenia przez

Burmistrza obrad sesji. Powiedziaf, iz termin sesji nie byf uzgodniony z Burmistrzem, zostaf ustalony

przez PrzewodniczClcego Rady Miejskiej.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki poinformowaf, ze sesja zostafa zwofana na wniosek Burmistrza,

kt6rego ksero wszyscy radni otrzymali wraz z dokumentami na sesj~. Wniosek zawieraf dokfadne

miejsce, dat~ i godzin~ zwofania sesji.

Zast,pca Burmistrza ds. spotecznych P. Rusiecki obiecaf, ze dojdzie do spotkania mieszkanc6w

Osiedla Prochownia z firmami, kt6re wystqpHy 0 warunki zabudowy. Nast~pnie Zast~pca Burmistrza

powiedziaf, ze Burmistrz do tej pory nie wydawaf warunk6w na zabudow~ wielorodzinnCl na ten

obszar. Burmistrz jest zwolennikiem zabudowy jednorodzinnej i nie b~dzie sprzyjaf firmom, kt6re

wystqpiCl 0 warunki zabudowy wielorodzinnej. Pan P. Rusiecki poinformowaf, ze na najblizszej sesji

Rady Miejskiej zostanCl przesuni~te srodki w budzecie na plan zagospodarowania Osiedla

Prochownia.

Zast,pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kt6dkiewicz odpowiedziaf na pytania zawarte w plsmle

odczytanym przez mieszkanc6w Osiedla Prochownia. Poinformowaf jaki jest stan zaawansowania

prac na uchwafCl 0 przystqpienie do miejscowego planu zagospodarowani przestrzennego. Pan

Burmistrz dotychczas nie zawiesH wydawania decyzji 0 warunkach zabudowy poniewaz chciafby

podjClc decyzje w oparciu 0 spotkanie mieszkanc6w z deweloperami.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki powiedziaf, ze mieszkancy nie potrzebujCl spotkania z deweloperami

poniewaz wybrali po to Burmistrza by chronH ich interesy.



Mieszkaniec z Osiedla Prochownia powiedzial, ze mieszkaric6w interesuje cala procedura

wydawania warunk6w zabudowy. Poinformowal, ze sytuacja, kt6ra zaistniala z planem

zagospodarowania przestrzennego jest bardzo niepokojqca, Mieszkaricy podejmowali wiele pr6b by

spotkac si~ z 8urmistrzem, kt6re okazaly si~ bezskuteczne,

Zast,pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kt6dkiewicz odni6sl si~ do zarzut6w skierowanych przez

mieszkarica.

Radny J. Mazan poinformowal, ze Pan 8urmistrz P. Rusiecki powiedzial, ze kazdy moze wystqpic

o warunki zabudowy. Radny zgodzH si~ z tym stwierdzeniem dodajqc, ze kazdy robi to w jakims

konkretnym celu. Rodny powiedzial, ze na posiedzeniu komisji prosH 8urmistrza 0 wskazanie jednego

konkretnego powodu, kt6ry m6glby zablokowac tq inwestycje.

Zast,pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kt6dkiewicz wyjasniJ, ze tomianki Sq miastem, w kt6rym

obowiqzuje studium uwarunkowari zagospodarowania przestrzennego.

Radny M. Zielski sprostowal odpowiedi: 8urmistrza 8. Kl6dkiewicza na pierwsze pytanie

mieszkaric6w Osiedla Prochownia, Pan 8urmistrz Kl6dkiewicz powiedzial, ze nie ma zabezpieczonych

srodk6w w budzecie oraz, ze nalezy zwoJac sesj~ Rady Miejskiej aby te srodki zabezpieczyc. Radny

zapytal dlaczego do tej pory 8urmistrz nie zwolal Sesji w celu przeniesienia srodk6w, kt6re

umozliwilyby przystqpienie do przetargu i wylonienia wykonawc6w do przygotowania plan6w

zagospodarowania przestrzennego. Nast~pnie Pan M. Zielski zapytal dlaczego do porzqdku obrad tej

Sesji nie zostaJ wprowadzony projekt uchwaJy dotyczqcy tego przedsi~wzi~cia. 8urmistrz

zarzqdzeniem m6gJ przesunqc srodki w budzecie. ZwoJanie sesji w tym celu nie jest konieczne. Radny

poprosilo udzielenie odpowiedzi dlaczego cala procedura tak dlugo trwa.

Zast,pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kt6dkiewicz odpowiedzial, ze tyle trwa proces uchwalania

plan6w, Zabezpieczenie srodk6w wymaga czasu.

Radny M. Zielski powiedzial, ze 8urmistrz T. Dqbrowski na sesji 20.03.2012 r. obiecywal

mieszkaricom, ze jezeli Rada Miejska podejmie projekt uchwaly w sprawie uchwalenia plan6w to zrobi

wszystko bez zb~dnej zwloki zeby przystqpic do sporzqdzenia tych plan6w.

Radny T. Rusinek odczytal pismo, kt6re zlozyl do urz~du w dniu 26.03.2012 r. Pismo stanowi

zalqcznik nr 4 do protokoh

Zast,pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kt6dkiewicz poinformowal, ze odbyJ spotkanie w Referacie

Gospodarki Przestrzennej w powyzszej sprawie. 8urmistrz powiedziaJ, ze postara si~ dotrzec do

wszystkich niezb~dnych dokument6w i wyjasnic spraw~.

Mieszkaniec D. DClbrowski ponownie poruszyJ spraw~ warunk6w zabudowy na Osiedlu Prochownia

oraz bJ~d6w jakie wyst~pujq w planie zagospodarowania przestrzennego.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki poprosH 8urmistrza aby jak najszybciej wpJynqJ do Radnych projekt

uchwaly w sprawie zmian w budzecie i wprowadzenia srodk6w na to zadanie.

Mieszkanka B. Obr,bowska zapytaJa 8urmistrza 8. KJ6dkiewicza 0 termin rozpocz~cia przebudowy

ulicy Gosciricowej na odcinku Wislana-Wiejska, kt6ra jest uj~ta w planie budzetowym na ten rok.

Zast,pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kt6dkiewicz poinformowaJ, ze jesli zostanq rozwiqzane sprawy

wlasnosciowe ulicy Gosciricowej wtedy mozliwe b~dzie rozpocz~cie przebudowy.



Mieszkanka B. Obr,bowska powiedziafa, ie rok temu na spotkaniu z mieszkar'lcami byfa mowa

o sprawach wfasnosciowych ulicy Goscir'lowej i problem ten miaf bye rozwiqzany. Minqf rok, a w tej

sprawie nic si~ nie dzieje. Mieszkanka zapytafa 0 dalszq procedur~ w sytuacji gdy inwestycja ta nie

zostanie wykonana.

Kierownik Referatu Geodezji S. Kodymow odpowiedziaf, ie wniosek stwierdzajqcy nabycie prawa

wfasnosci do grunt6w zaj~tych pod ulic~ Goscir'lcowq zostaf zfotony u Wojewody w 2010 roku i jest

w dalszym ciqgu rozpatrywany.

Zast,pca Burmistrza ds. spolecznych P. Rusiecki zaprosH Paniq B. Obr~bowskq do Referatu

Geodezji gdzie otrzyma pefnq dokumentacj~ zfotonq do Wojewody w sprawie nabycia prawa

wfasnosci grunt6w ulicy Goscir'lcowej.

Radny M. Zielski poinformowaf, it ulica Goscir'lcowa na odcinku od Wislanej do Wfosciar'lskiej

posiada od dw6ch lat pefnq dokumentacj~ na jej wykonanie. Powiedziaf takie, ie Pan Burmistrz zdjqf

to zadanie cafkowicie, a Rada Miejska przywr6cifa wykonanie ulicy Goscir'lcowej cz~sciowo na

odcinku od ulicy Wislanej do ulicy Wiejskiej, poniewai na tym odcinku jest najbardziej zniszczona.

Zapytaf czy cz~sciowy brak wfasnosci ulicy Goscir'lcowej wstrzymuje rozpocz~cie przebudowy.

Zast,pca Burmistrza ds. spolecznych P. Rusiecki odpowiedziaf, te bez wfasnosci grunt6w nie

moina zaczqe budowy ulicy Goscir'lcowej.

Radny M. Zielski ponownie zapytaf czy wstrzymuje to rozbudow~ ulicy Goscir'lcowej, poniewat na

jednej z wczesniejszych sesji padfo takie pytanie i pracownik urz~du na prosb~ Burmistrza

odpowiedziaf, te brak wfasnosci grunt6w nie wstrzymuje przebudowy ulicy Goscir'lcowej.

Zast,pca Burmistrza ds. spolecznych P. Rusiecki ponownie stwierdzH, te na dziafkach nie

b~dqcych wfasnosciq gminy nie motna prowadzie inwestycji.

Mieszkaniec H. Modrzejewski przypomniaf sytuacj~ tzw. "pobicia" przez Zast~pc~ Burmistrza

ds. spofecznych P. Rusieckiego.

Radny G. Porowski poinformowaf, te jako Przewodniczqcy Zarzqdu Osiedla posiada klucze do klubu

na ul. Akacjowej 20a. Dowiedziaf si~, ie dodatkowe klucze do klubu ma otrzymae pan

H. Kostrzewski. Do tej pory pan ten nie zgfaszaf do Radnego potrzeby utytkowania tego lokalu.

Dlaczego to wfasnie pan H. Kostrzewski ma otrzymae klucze. Poprosif 0 odpowiedi: na sesji. Zapytaf

takte kiedy b~dzie Toi Toi w ogr6dku jordanowskim. Poinformowaf, te samoch6d sprzqtajqcy ulice na

Dqbrowie zrzucaf smieci na bok. Radny zapytaf jaki jest koszt i nakfad nowo powstafego biuletynu

oraz z jakich srodk6w jest finansowany. Pan G. Porowski poprosH aby odpowiedi: na pytania

dotyczqce biuletynu zostafa udzielona mu na pismie. Ostatnia kwestia, kt6rq poruszyf Radny dotyczyfa

Lokalnej Grupy Dziafania. Pan Burmistrz powiedziaf, te Gmina tomianki przystqpifa do tej grupy mimo

poczqtkowego sprzeciwu Radnych. Radny poinformowaf, te nie kojarzy faktu ieby Radni sprzeciwiali

si~ przystqpieniu do tej grupy. Poprosif Burmistrza 0 sprostowanie tej informacji.

Zast,pca Burmistrza ds. spolecznych P. Rusiecki odpowiedziaf, ie jeden z mieszkar'lc6w Dqbrowy

zgfosH si~ do Burmistrza ze skargq, it Radny nie udost~pnia mieszkar'lcom kluczy do klubu na

ul. Akacjowej 20a. Stqd decyzja Burmistrza 0 udost~pnieniu kluczy dla mieszkar'lc6w.

Radny G. Porowski poprosif 0 informacj~ na pismie, kiedy pan H. Kostrzewski prosif go 0 klucze

poniewai iaden z mieszkar'lc6w nie kontaktowaf si~ z nim w sprawie udost~pnienia klubu.

5/-.(



ZastQpca Burmistrza ds. spolecznych P. Rusiecki poinformowa~, ze na tq chwile nie ma informacji

kiedy b~dq Toi Toi ale powinny pojawic si~ wkrotce. Na pismie dostanie Radny informacj~

szczego~owq. Zast~pca Burmistrza ds. spo~ecznych powiedzia~ takze, ze w tej chwili w tomiankach

prowadzone jest pozimowe oczyszczanie drog. Wykonawca jest zobowiqzany oczyscic i sprzqtnqc

smieci z drogi. Poprosi~ 0 informacje gdyby taka sytuacja ponownie mia~a miejsce. Poprosi~ Radnego

G. Porowskiego 0 przejrzenie protoko~ow, w ktorych Sq stanowiska Radnych odnosnie Lokalnej Grupy

Dzia~ania.

Radna K. Kuckowska wyrazi~a swoje zaskoczeniem z zaistnia~ej sytuacji i poprosi~a 0 udost~pnienie

jej kluczy do Urz~du Miejskiego w tomiankach przy ul. Warszawskiej 115.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki powiedzia~, ze Klub Honorowych Dawcow Krwi nie posiada swojej

siedziby w zwiqzku z czym poprosi~ Burmistrza 0 udost~pnienie Prezesowi kluczy do wolnego lokalu.

Jest to grupa, ktora liczy 90 cz~onkow.

Radny T. Krystecki poruszy~ kwesti~ pe~nienia funkcji przez Przewodniczqcego RM. Poinformowa~,

ze Radny T. Rusinek jako Przewodniczqcy Komisji Planowania Przestrzennego skierowa~ do

Burmistrza pismo, ktore nie by~o uzgodnione z ww. komisjq. PoprosH aby Radny T. Rusinek

przestrzega~ przepisy prawa samorzqdowego.

Radny J. Mazan poprosH 0 udzielenie odpowiedzi na pismie w sprawie ul. Lwowskiej. Poinformowa~

takze, ze nadwislanskie ~qki od ul. Jeziornej w kierunku oczyszczalni sciekow Sq zasmiecone

i zasugerowa~, ze odpowiednie s~uzby powinny je wysprzqtac.

Radny P. Wolanin zwrocH si~ z prosbq 0 odpowiedz na pismie w sprawie biuletynu, 0 ktorym

wspomina~ Radny G. Porowski. Radny zapyta~, czy faktura za druk juz zosta~a zaakceptowana i czy

zrealizowano ~atnos6 oraz kto jest wydawcq biuletynu.

Radny K. Kaczynski zapyta~ 0 post~p prac w Szkole w Dziekanowie Lesnym, a takze czy prace Sq

wykonywane zgodnie z harmonogramem. Nast~pnie zapyta~ kiedy b~dq realizowane zadania

z funduszu so~eckiego Dziekanowa Lesnego oraz innych so~ectw. Radny zapyta~ takZe czy faktura za

~awki do SZko~yw Dziekanowie Lesnym zosta~a za~acona. Kolejne pytanie dotyczy~o realizacji zadan

budzetowych w Dziekanowie Lesnym, takich jak oswietlenie ul. Kolejowej, oswietlenie od

ul. Konopnickiej do Szymczaka, oswietlenie ul. Rodziewiczowny, a takze kiedy zostanie dokonczone

oswietlenie ul. Mi~ej. Radny K. Kaczynski zada~ pytanie 0 koszt mikrofonow bezprzewodowych, ktore

Sq wykorzystywane na spotkaniach Burmistrza z Mieszkancami oraz z jakich srodkow zosta~y

zakupione. PoprosH 0 odpowiedz na pismie.

Radny K. Wawer poinformowa~, iz mieszkancy proszq 0 udroznienie ul. Pogodnej od

ul. Rodziewiczowny do ul. Niskiej. StwierdzH, ze trzeba w budzecie zrobi6 nowe zadanie na

udroznienie tej ulicy. Zapyta~ kiedy b~dzie decyzja na wycink~ drzew na ulicy Pogodnej. Poprosi~

o jak najszybszq odpowiedz. Radny K. Wawer takze poruszy~ temat ul. Goscincowej oraz zwrocH si~

z prosbq 0 jak najszybszq przebudow~ tej ulicy. W imieniu Mieszkancow Dziekanowa Lesnego radny

poprosH 0 uzgodnienie z dyr. Szpitala w Dziekanowie Lesnym, dyr. Kampinoskiego Parku

Narodowego oraz Marsza~kiem Wojewodztwa Mazowieckiego mozliwosci skorzystania z oczyszczalni

sciekow do ktorej Dziekanow Lesny mog~by si~ pod~qczyc. Poinformowat, ze oczyszczalnia w Szpitalu

w Dziekanowie Lesnym nie jest w pe~ni wykorzystana. Radny K. Wawer poruszy~ temat przekazania



gruntow ul. Lotnikow Alianckich. Poprosit aby wystosowac pismo do Kampinoskiego Parku

Narodowego w celu zakoriczenia rozpocz~tej inwestycji. Ponownie w imieniu mieszkaricow radny

zawnioskowat 0 kolejne zadanie w budzecie tj. wykonanie projektu planu zagospodarowania placu

przy Akinsa w Dziekanowie Lesnym. Przypomniat takze 0 wykonaniu odwodnienia przystanku przy

Paristwowej Akademii Nauk.

Radny W. Berger poruszyt kwesti~ zwiqzanq z pojazdem szynowym. Zapytat czy odbyto si~

spotkanie z Auchan lub innymi inwestorami z tego terenu w sprawie przystanku koricowego oraz

parkingu "parkuj i jedz". Radny zapytat czy byty przeprowadzone rozmowy w Biurze Drogownictwa

w sprawie udroznienia przejazdu mi~dzy t.omiankami, a Mtocinami. PoprosH odpowiedz na pismie.

Zast,pca Burmistrza ds. spolecznych P. Rusiecki poinformowat, ze w ostatnim czasie nie odbyto

si~ zadne spotkanie z Auchan ale jest w planach. Byty juz prowadzone rozmowy z Auchan

nt. postawienia przystanku. Zast~pca burmistrza dodat, ze przy najblizszym spotkaniu poruszy tq

kwesti~ i powiedziat, ze Biuro Drogownictwa ma okreslic warunki porozumienia

Radny T. Rusinek poinformowat, ze w styczniu wystosowat pismo w sprawie przystanku

w Dziekanowie Lesnym. Poruszyt tq spraw~ na sesji w lutym i nie otrzymat nadal odpowiedzi. Radny

zapytat co udato si~ do tej pory zrobic w tej sprawie. Nast~pnie poruszyt kolejnq spraw~ dotyczqCq

pozimowego utrzymania drog w Dqbrowie Zachodniej. Zapytat czy do 15 kwietnia wykonawca

wywiqze si~ z umowy.

Zast,pca Burmistrza ds. spolecznych P. Rusiecki odpowiedziat, ze przystanek wkrotce powstanie.

Odniost si~ do kwestii porzqdku na terenie gminy. Dodat, ze samochody sprzqtajqce na biezqco

wykonujq prace.

Radny M. Zielski podzi~kowat Radnemu K. Wawrowi za poparcie w sprawie budowy

ul. Gosciricowej. Nast~pnie radny poruszyt kilka kwestii. Pierwsza dotyczyta braku tablicy z nazwq

ulicy Kamiriskiego. Mieszkaricy tej ulicy od 6 miesi~cy zgtaszali problem tablicy do Referatu

Inwestycji. Od 2-3 miesi~cy na rogu ulicy Willowej i Jasminowej lezy przewrocony stup. Radny poprosH

o interwencj~ w tej sprawie. Kolejny problem dotyczyt nawierzchni ulicy Maciejowickiej i Jasminowej.

Radny zwrocH si~ z prosba 0 wyrownanie ww. ulic. Pan M. Zielski zapytat kto sfinansowat nowo

powstaty biuletyn, jaki jest jego naktad oraz koszt. ZwrocH uwag~ na fakt, iz w poprzedniej kadencji

publikowano podobny biuletyn, ktory byt bardzo krytykowany przez obecne wtadze. Poprzedni

burmistrz jako swoje zastugi wymieniat te same, ktore pojawHy si~ w nowym biuletynie. Radny dodat,

ze 90% informacji zawartej w gazecie jest nieprawdq oraz, ze nie podoba mu si~ iz Zast~pca ds.

spotecznych krytykuje Orlik przy ul. Wislanej. W poprzedniej kadencji byto to jedyne miejsce, w ktorym

mogt powstac Orlik. Rada Miejska wraz z poprzednim burmistrzem podj~ta si~ skomunalizowania

gruntow m.in. przy Szkole Podstawowej nr 1, a cata procedura trwata ok. 3 lat. Teren nie nalezat do

gminy i dzi~ki staraniom poprzedniej wtadzy byta mozliwosc budowy Orlika przy Szkole Podstawowej

nr 1. W biuletynie burmistrz chwali si~ rozbudowq Szkoty w Dziekanowie Lesnym, a do tej rozbudowy

doszto dzi~ki radnym, ktorzy przywrocili srodki do budzetu na ten cel.

Zast,pca Burmistrza ds. Spolecznych P. Rusiecki odpowiedziat, ze cieszy si~, iz nowo powstaty

folder wzbudzH tyle emocji. Nast~pnie dodat, ze rzeczq oczywistq jest ciqgtosc wtadzy. Burmistrz



kontynuuje to co zacz~li jego poprzednicy i r6wniez przejmuje dziaJki pod inwestycj~. Zast~pca

Burmistrza zdeklarowaJ, ze odpowiedzi na powyzsze pytania udzieli na pismie.

Radny M. Zielski przypomniaJ zadane wczesniej pytania. Radny odni6sJ si~ do wypowiedzi Pana

Burmistrza Rusieckiego i powiedziaJ, ze Burmistrz tylko sfinalizowaJ to co zostaJo zacz~te

w poprzedniej kadencji. Radny zapytaJ jakie grunty opr6cz terenu przy AI. Chopina zostaJy

skomunalizowane w obecnej kadencji oraz jakie procedury zostaJy rozpocz~te.

ZastQpca Burmistrza ds. Spotecznych P. Rusiecki powiedziaJ, ze nie posiada szczeg6Jowych

informacji odnosnie koszt6w pUblikacji biuletynu. Odpowiedzi udzieli na pismie.

Radny M. Zielski poprosiJ 0 udzielenie informacji kto wydaJ biuletyn oraz czy zostaJa

skomunalizowana jakakolwiek dziaJka.

ZastQpca Burmistrza ds. SpoJecznych P. Rusiecki odpowiedziaJ, ze podejmowanych jest wiele

dzia~ari w celu skomunalizowania dzia~ek. ZarzC\.dzeniem zosta~a pow~ana komisja, kt6ra zajmuje si~

odzyskiwaniem dzia~ek dla gminy.

WiceprzewodniczClcy RM H. Staniak zapyta~, czy wiadomo cos w sprawie dzia~ki na Sadowej. Do

radnego doszJy s~uchy, i:e wJasciciele dzia~ki upominajC\.si~, a sprawa ciCl.Qniesi~ ok. 10 lat.

Radny T. Krystecki odpowiedzia~, ze sprawa jest w sC\.dzie,a gmina jest w trakcie przejmowania tego

gruntu.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki powiedzia~, i:e skoro znalazJy si~ srodki na bezprzewodowe

mikrofony oraz nowy biuletyn to moze r6wniez na nast~pnC\.sesj~ znajdC\.si~ srodki na zakupienie

wody dla mieszkaric6w i radnych. PrzewodniczC\.cy zaprosi~ zgromadzonych na uroczystosci pod

pomnikiem Ofiar Katynia.

Ad. VII

PrzewodniczC\.cy Rady Miejskiej Jan GrC\.dzki zamknC\.~ obrady XXIV Sesji Rady Miejskiej

w tomiankach.

1. Lista obecnosci.
2. Apel Rady Miejskiej w tomiankach.
3. Pismo mieszkaric6w Osiedla Prochownia.
4. Pismo Radnego Tomasz Rusinka.

P~qt.,ok~o.wa~a:
()«LuS2~
Paulina tacisz WtCEP6tEWoOt41C4<\CY

Rady M?k~~nkach

Henryk Staniak



Lista obecnosci Radnych

Rady Miejskiej w t.omiankach na XXIV Sesji

w dniu 11 kwietnia 2012 roku

Lp. Nazwisko i imi~
~-._---

1. Berger Wojciech Tadeusz

2. Etienne Marcin

3. Grqdzki Jan

4. Iwaszko Piotr

5. Kaczynski Kamil
----

6. Krystecki Tadeusz
-~-_._-~_._--

7. Kuckowska Katarzyna

8. Laskowska Slawomira Stanislawa

9. Maksim - W6jcicka Sylwia

10. Mazan Jan Maria

11. Nastula Pawel Marcin

12. Nawotka Renata Monika

13. Podolska Eltbieta

14. Porowski Grzegorz

15. Rusinek Tomasz Pawel

16. Staniak Henryk

17. Sidorzak Ewa Janina

18. Wawer Krzysztof Marek

19. Wolanin Piotr Robert

20. Zalewska Maria Jolanta

21. Zielski Marek Jaroslaw



Lista obecnosci

PrzewodniczClcych Jednostek Pomocniczych

Osiedli i Sotectw uczestniczClcych w Sesji Rady Miejskiej w tomiankach

w dniu 11 kwietnia 2012 roku

Jednostka
Pomocnicza

3. Berger Wojciech Dqbrowa Zachodnia

4. '~.~e.-~~~/..15?f.(-..-.----- tomianki Centralne

5. W6jcicka Magdalena tomianki Stare

6. Kolwas Marcin

7. . ...................... . ..........

8. Siemianowska Alicja

9. Salwowska Krystyna

10. Zielinski Henryk

11. Broler Alicja
--~--

12. Kr61ak Waclaw

13. Pinkowski Bogdan

14. Skarbek Krzysztof
-~_._--

15. Kaczynski Kamil
-_.~--

16. Etienne Marcin

17. Olszewski Artur

18. Dawidowicz Anna Osiedle Baczynskiego

Osiedla tomianki
Prochownia

Osiedle tomianki
Majowe



w sprawie nowych podstaw programowych wprowadzonych przez
Ministerstwo Edukacji Narodowej

Rada Miejska w tomiankach w poczuciu odpowiedzialnosci za wtasciwCl
edukacj~ naszej mtodzieiy apeluje do polskich wtadz 0 zmian~ rozporzCldzenia
dotyczClcego nowych podstaw programowych w polskich szkotach, ktore
ograniczajClmi~dzy innymi ilose lekcji historii. Historia, w ktorej zawarta jest
esencja polskosci powinna, naszym zdaniem, bye obiektem szczegolnej troski
ze strony wtadz panstwowych. "Bez znajomosci historii nie Iua
zrozumienia otaczajClcej nas rzecz)'wistosci, nie Iua zadnego
powaznego sporu publicznego, spolecznego, politycznego".
Zagtuszanie naszego kodu kulturowego grozi pozbawieniem poczucia
toisamosci.

Apel nasz wychodzi naprzeciw licznym gtosom mieszkancow naszej
gminy, ktorzy wyrazaJCI zaniepokojenie a nawet oburzenie wobec
wprowadzonego rozporzCldzeniaMinistra Edukacji Narodowej.



Panie Przewodniczetcy, Szanowna Rado, Panie Bunnistrzu, Szanowni Mieszkancy
zebrani na XXIV sesji Rady Miejskiej w Lomiankach

Wobec braku odpowiedzi na pytania zadane Panu Bunnistrzowi Tomaszowi Detbrowskiemu
podczas poprzedniej sesji Rady Miejskiej oraz w zwietzku z informacjet, ze jego spotkanie
z mieszkancarni osiedla Prochownia nie moze siy odbyc (z uwagi na rozliczne jego obowi'tZki)
i brakiem konkretnej propozycji spotkania w innym terminie, poprosilem 0 umozliwienie mi
zabrania glosu. Zostalem upowazniony do przedstawienia Panstwu stanowiska mieszkancow
osiedla Lomianki Prochownia, w kilku bardzo istotnych dla nich kwestiach.

W dniu kiedy otrzymalismy odmownet odpowiedz od Pana Bunnistrza, w sprawie spotkania
z mieszkancarni naszego osiedla, na larnach "Oficjalnego serwisu informacyjnego Gminy
Lomianki", ukazalo siy jego wystetpienie pod tytulem: ,,0 zabudowie wielorodzinnej". Byla to
pierwsza od dlugiego czasu, publiczna wypowiedz Pana Bunnistrza na tematy zwi'tZane z proble-
marni urbanistycznyrni wystypujetcymi w Lomiankach. Mielismy nadziejy, ze dziyki niej poznarny
jego stanowisko w waznych dla nas kwestiach, 0 ktorych pisalismy przed miesietcem,
w skierowanyrn do niego liscie otwartyrn. Niestety w wypowiedzi tej zabraklo konkretow, na ktore
czekalismy. Z ubolewaniem stwierdzarny, ze w wielu istotnych kwestiach, nadal nie znarny opinii
Pana Burmistrza. Ciekawi nas chocby, jaki jest jego stosunek do planow budowy centrum
uslugowo-handlowego na terenie dawnych "Zakladow Drzewnych". Ze wspornnianego wystetpienia
dowiedzielismy siy natomiast, ze kluczowym dla rozwi'tZania problemow z jakimi marny obecnie
do czynienia jest, zdaniem Pana Burmistrza, "szukanie kompromisu i rozwi'tZan satysfakcjo-
nujetcych nas wszystkich". Pan Bunnistrz nie sprecyzowaljednak w swyrn wystetpieniu, co rozumie
przez rozwi'tZania satysfakcjonujetcenas wszystkich. Z pobiemej chocby analizy wnioskow
o ustalenie warunkow zabudowy, zlozonych ostatnio przez inwestorow wynika, ze ich propozycje
zupelnie nie uwzglydniajet interesow mieszkancow osiedla. Wszystkie inwestycje Setzaplanowane
tak, by przyniosly maksymalny zysk, niezalemie od kosztow spolecznych z tyrn zwi'tZanych. Na
pierwszy rzut oka widac wiyc podstawowet sprzecznosc miydzy interesem mieszkancow,
a interesem inwestorow, wyrazonym w zlozonych przez nich wnioskach. Dziwi nas wiyc fakt, ze
Pan Bunnistrz czuje siy w jakis szczegolny sposob zobowi'tZany do zorganizowania spotkania
mieszkancow z firmarni, ktore planujet takie inwestycje na terenie naszego osiedla. Spotkanie to ma
siy odbyc "zanim Pan Burmistrz podejmie jakiekolwiek decyzje". Z cytowanego tekstu wynika
ponadto, ze ocena obecnej sytuacji, przedstawiona przez Pana Bunnistrza w zasadniczy sposob
rozni siy od oceny mieszkancow. Naszym zdaniem ustalenia studium, do ktorych odniosl siy Pan
Bunnistrz w swyrn wystetpieniu, Setwi¥etce przy tworzeniu planow miejscowych na szczyscie, a nie
"niestety". Pewne niescislosci istniejetce w zapisach studium mozna i trzeba usunetCniezwlocznie.
Nieocenionet pomocet w osietgniyciu tego celu byloby zawieszenie wydawania decyzji 0 warunkach
zabudowy, dajetce czas na dokonanie niezbydnych korekt. Nie zrnienia to jednak faktu, ze studium
pozostaje cietg1enajbardziej wartosciowet metodet kreowania polityki przestrzennej miasta i gminy.
Dziwi nas fakt, ze zaistnialy konflikt interesow chce Pan rozwi'tZywac przez organizowanie spotkan
z inwestorarni, a nie w oparciu 0 studium i istniejetce przepisy.

Uwazamy, ze w zaistnialej sytuacji obowi~zkiem burmistrza, wynikaj~cym z pelnionej przez
niego funkcji, jest opowiedzenie si~ po stronie mieszkancow oraz wykorzystanie wszystkich
dost~pnych mu narz~dzi w celu ochrony ich interesow. Interes inwestorow, co do samej
zasady, powinien bye poza zainteresowaniem burmistrza. Ustawodawca wyposa.zyl Urz~d
Burmistrza w wyj~tkowe narz~dzie, jakim jest prawo do zawieszenia decyzji 0 warunkach
zabudowy w przypadku, gdy istnieje szansa stworzenia planu miejscowego. Prawo to powstalo,
by stosowac je wlasnie w takich okolicznosciach, z jakimi marny teraz do czynienia. Skorzystanie
z niego w tej chwili staloby siy realnyrn wsparciem, dla prowadzonych z duzym zaangazowaniem
dzialan mieszkancow oraz Rady Miasta. Dzialania te doprowadzily juz do przyjycia uchwaly
o przystetpieniu do tworzenia planu miejscowego dla osiedla Prochownia. Plan ten moze stworzyc
jednak tylko Pan Bunnistrz. Aby mogl on powstac, zanim zakoilczone zostanet toczetce siy juz



postypowania administracyjne, konieczne jest zawieszenie wydawania decyzji 0 warunkach
zabudowy. Jesli jednak wydawanie tych decyzji nie zostanie zawieszone, oznaczae to b~dzie, :ie
skladane przez Pan a Burmistrza deklaracje, 0 wsparciu udzielanym mieszkancom, s~ tylko
pustymi slow ami. Pan Bunnistrz ma w tej sytuacji do odegrania roly pierwszoplanow(}., w kt6rej
nikt nie moze go zast(}.pie.Niestety, z niezrozumialych wzglyd6w nie chce siy z niej wywi(}.Zac.Nie
podejmuje oczekiwanych od niego dzialan, aby zrealizowae uchwaly 0 przyst(}.pieniu do tworzenia
planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie z sugestiami mieszkanc6w oraz
wiykszosci radnych, plan ten powinien powstae poza Referatem Gospodarki Przestrzennej, bo tylko
wtedy moze powstac szybko i nie bydzie spowalnial prac nad innymi, tworzonymi juz tam planami.
Srodki finansowe, niezbydne do zrealizowania tego celu s(}.stosunkowo niewielkie, gdyz obszar
objyty planem jest wyj(}.tkowo maly. Dlugofalowe skutki powstania zabudowy planowanej przez
inwestor6w, a wynikaj(}.cez braku planu miejscowego byd(}.niepor6wnanie bardziej kosztowne niz
te zwi(}.Zanez jego powstaniem.

W przypadku osiedla Prochownia mamy do czynienia z wyj(}.tkowymi zagrozeniami, byd(}.cymi
konsekwencj(}. plan6w wprowadzenia intensywnej zabudowy wielorodzinnej do kameralnego
osiedla mieszkaniowego. Innym zagrozeniem jest propozycja budowy ogromnego kompleksu
uslugowo-handlowego w centrum miasta, wsr6d domk6w jednorodzinnych i ogrod6w. Z tego
wzglydu jest to inwestycja bezprecedensowa w historii Lomianek, zar6wno co do jej skali jak
i przewidywanego, negatywnego oddzialywania na otoczenie. Inwestycje tego typu, nie mog~ bye
realizowane w oparciu 0 warunki zabudowy, bez uwzgl~dnienia "Studium uwarunkowan
i kierunkow zagospodarowania przestrzennego" !

Mamy zbyt wiele zlych doswiadczen ze stosowaniem decyzji 0 warunkach zabudowy w polityce
przestrzennej naszego miasta. Wystarczy wspomniec inwestycje przy ulicach: Baczynskiego,
Fabrycznej, Polnej, Pawlowskiej, czy w s(}.siedztwie rezerwatu przyrody "Jezioro Kielpinskie".
Firmy deweloperskie wiedz(}.dobrze, ze procedura wystypowania 0 warunki zabudowy dla teren6w,
kt6rymi s(}.zainteresowane, jest dla nich cZysto jedyn(}. szans(}.zrealizowania swych zamierzen.
Miejscowe pIany zagospodarowania przestrzennego, uwzglydniaj(}.ce interes miasta jako calosci,
zamierzenia te przekreslaj(}.. Zjawisko to widae doskonale jesli przesledzi siy, jak wielkim
zainteresowaniem ciesz(}.siy wsr6d firm deweloperskich dzialki budowlane w obszarach pozbawio-
nych plan6w miejscowych. W zwi(}.zkuz tym, wsp6lnym i nadrzydnym interesem mieszkanc6w
Lomianek jest tworzenie plan6w zagospodarowania przestrzennego, wszydzie tam, gdzie tylko jest
to mozliwe. Powinien bye to z oczywistych wzglyd6w, r6wniez nadrzydny cel dzialan prowadzo-
nych przez Pana Bunnistrza.

Podsumowuj~c, uwa:iamy, :ie nie ma :iadnych racjonalnych przeslanek przeciw zawieszeniu
wydawania decyzji 0 warunkach zabudowy dla osiedla Prochownia, obj~tego miejscowym
plan em zagospodarowania przestrzennego. Pan Burmistrz nie jest skr~powany jakimikolwiek
przepisami, utrudniaj~cymi mu podj~cie tej decyzji. Jest to wyl~cznie kwestia jego dobrej
woli i uszanowania woli mieszkancow. Nie skorzystanie z tej mo:iliwosci zostanie odebrane
jako dzialanie na szkod~ mieszkancow Lomianek.

Na zakonczenie, pragny podziykowac Radzie Miasta Lomianki za umozliwienie mi publicznego
wyrazenia opinii mieszkanc6w w sprawie planowanych na terenie osiedla Prochownia inwestycji
budowlanych oraz skierowac do Pana Bunnistrza Tomasza D(}.browskiego nastypuj(}.cepytania:

1. Jaki jest stan zaawansowania prac nad wykonaniem uchwaly Rady Miejskiej w Lomiankach
z dnia 20 marc a 2012 r. w sprawie przyst(}.pienia do sporz(}.dzeniamiejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego "Lomianki Prochownia"?

2. Dlaczego Pan Bunnistrz dotychczas nie zawiesil wydawania decyzji 0 warunkach zabudowy
dla inwestycji planowanych w obszarze objytym miejscowym planem zagospodarowania
przestrzennego dla cZysci osiedla Lomianki Prochownia i kiedy to uczyni?

W imieniu mieszkanc6w osiedla Prochownia:
Dariusz D(}.browski,Barbara Starostin, Jacek Rucinski
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